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SU møte #1-2024
Protokoll

Dato:
Tid:

05.-07.04.2024
18.00

Emne: SU møte #1-2024

Plassering: Quality Gardermoen

Tilstede: Harald Kvande (Leder), Tommy Botten Jensen, Anna Fasting, Anders
Mæland (MSJ)

Ikke møtt: Kristian Moxnes

Agenda

SAK Beskrivelse Ansvar Type

1 Godkjenne referat SU møte #8-2023. Alle Beslutning

2 Habilitetsvurdering for møtet Alle Beslutning

3 Lavhopp i AFF progresjonsplan Alle Beslutning

4 Godkjenne HIer Alle Beslutning

5 Agenda fagseminar Alle Diskusjon/beslutning

6 OBSREG Alle Diskusjon

7 Erfaring for kamerabruk Alle Beslutning

8 Evt Alle

9 Neste møte Alle Beslutning
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Protokoll

Sak Beskrivelse Type

1 Godkjenne referat SU møte #8-2023.

Kommentarer, forslag, utdypninger:

Vedtak:
Referatet er tidligere godkjent.

Beslutning

2 Habilitetsvurdering for møtet

Ingen habilitetsproblemer identifisert.

Beslutning

3 Lavhopp i AFF progresjonsplan
SU innser at vedtaket fra møte #8 2023 fikk konsekvenser utover hva som var tiltenkt.

Beslutning
SU trekker vedtaket fra møtet #8 2023 og den tidligere bestemmelsen for lavhopp på AFF består.
Ref punkt 7.2.8 i Håndboka:

Merk at lavhopp skal gjennomføres fra 3500 fot.

Beslutning

4 Søknad om ny HI i Lesja og Veteranenes Fallskjermklubb

Følgende klubber har søkt og fått godkjent ny HI

Klubb Avtroppende HI Ny HI

Lesja FSK Hans Grindstuen Jan Einar Soltvedt

Veteranenes FSK Wigulf Schjøll Erik Trondsen

SU takker avtroppende HI’er for jobben de har gjort og ønsker de nye lykke til

Beslutning

5 Fagseminar 6.-7.april

Agenda for fagseminar ble gjennomgått og vedtatt

Diskusjon /
Beslutning

6 OBSREG

SU vurderte tiltak for å forbedre anonymiteten i registreringene i OBSREG:

Diskusjon

https://nlf.readin.no/doc/600-vedlegg-1-standardiseringsdirektiv-for-grunnkurs-2021-10/id0acdc6d5
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● Forbedre observasjonenes kvalitet for å forhindre at navn eller andre identifiserbare
detaljer blir inkludert.

● Informere alle involverte ved opprettelse av en OBSREG for å forbedre kvaliteten og
inkludere flere perspektiver.

● Vurdere å skjule klubb/HI i OBSREG-visningen.
● Gjøre hopperens erfaringsnivå mer generelt istedenfor å oppgi det nøyaktige antallet

hopp.

7 Erfaring for kamerabruk

SU har fått spørsmål om å vurdere hvorvidt det er mulig for elever og andre ferske hoppere å
hoppe med kamera.

Beslutning:
SU ønsker ikke kamera på hoppere på under 200 hopp.

Beslutning

8 Evt

9 Neste møte

Neste møte avklares pr doodle

Møtet avsluttet søndag 07.04 kl 16:00

Beslutning


